

ໂຄງການບັດຂີ່ລົດເມລາຄາຫຼຸດສໍາລັບຜູ້ອາວຸໂສ ແລະ ຄົນພິການ

ຈຸດປະສົງ

ໂຄງການບັດຂີ່ລົດເມລາຄາຫຼຸດຂອງ RIPTA (“ໂຄງການ”) ເຮັດໃຫ້ຜູ້ອາວຸໂສ (ອາຍຸ 65 ປີຂຶ້ນໄປ) ແລະ ບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ (ເອີ້ນລວມກັນວ່າ “ບຸກຄົນທີ່ມີສິດ”) ສາມາດຂີ່ລົດຂົນສົ່ງໃນລະບົບຂອງ RIPTA ໄດ້ດ້ວຍຄ່າໂດຍສານລາຄາຫຼຸດ, ເຊິ່ງຄ່າໂດຍສານແມ່ນທາງ RIPTA ກຳນົດຕາມສິດອຳນາດຂອງຕົນເອງ ເພື່ອກຳນົດຄ່າໂດຍສານ ພາຍໃຕ້ກົດໝາຍທົ່ວໄປຂອງລັດໂຣດໄອແລນ (Rhode Island General Laws) § 39-18-4. ເພື່ອໃຫ້ມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບຄ່າໂດຍສານລາຄາຫຼຸດ, ບຸກຄົນນັ້ນຕ້ອງໄດ້ມີບັດຂີ່ລົດເມລາຄາຫຼຸດຕາມທີ່ໂຄງການນີ້ຈັດໃຫ້, ເຊິ່ງຈະລົບລ້າງທຸກໂຄງການ, ນະໂຍບາຍ ແລະ ຂັ້ນຕອນດຳເນີນການທີ່ມີຢູ່ກ່ອນນັ້ນ ກ່ຽວກັບຄ່າໂດຍສານລາຄາຫຼຸດ. ໂຄງການປະກອບມີເອກະສານສະບັບນີ້ ແລະ ເອກະສານປະກອບຄັດຕິດ A, B, ແລະ C.

ການມີສິດໃນໂຄງການ

ບຸກຄົນອາດຈະໄດ້ຮັບຄັດເລືອກເຂົ້າໃນໂຄງການຕາມເງື່ອນໄຂດັ່ງນີ້:

- ການໄດ້ຮັບຄັດເລືອກວ່າເປັນຜູ້ອາວຸໂສ. ເພື່ອໄດ້ຮັບຄັດເລືອກເປັນຜູ້ອາວຸໂສ, ບຸກຄົນຕ່າງໆຕ້ອງສະແດງຫຼັກຖານກ່ຽວກັບອາຍຸ ແລະ ຫຼັກຖານຂໍ້ມູນປະຈຳຕົວ ຕາມຄຳຮ້ອງຂອງຜູ້ອາວຸໂສທີ່ເປັນເອກະສານປະກອບ A ທີ່ຄັດຕິດມາກັບເອກະສານສະບັບນີ້.
- ການໄດ້ຮັບຄັດເລືອກເປັນບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ. ເພື່ອຈະໄດ້ຮັບຄັດເລືອກໃຫ້ເປັນບຸກຄົນ ທີ່ມີຄວາມພິການ, ບຸກຄົນຕ່າງໆຕ້ອງສະແດງຫຼັກຖານກ່ຽວກັບຂໍ້ມູນປະຈຳຕົວ ແລະ ຕ້ອງປະກອບຂໍ້ມູນຕາມທີ່ກຳນົດໄວ້ ຢູ່ໃນຄຳຮ້ອງສຳລັບບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ, ເປັນເອກະສານປະກອບ B ທີ່ຄັດຕິດມາກັບເອກະສານສະບັບນີ້.

ບຸກຄົນຜູ້ມີສິດໄດ້ຮັບເປັນຜູ້ອາວຸໂສ ຫຼື ບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ ຕາມການຄັດເລືອກຈະມີສິດໄດ້ຮັບ “ບັດຂີ່ລົດເມແບບບໍ່ຈຳກັດເວລາ (All Day Pass)” ຫຼື “ບັດຂີ່ລົດເມແບບຈຳກັດເວລາ (Limited Day

Pass).¹ ບັດຂີ່ລົດເມແບບບໍ່ຈຳກັດເວລາ ຈະອະນຸຍາດໃຫ້ບຸກຄົນທີ່ມີສິດຂີ່ລົດເມ RIPTA ໄດ້ທຸກເວລາ ໃນລາຄາຫຼຸດ. ບັດຂີ່ລົດເມແບບຈຳກັດເວລາ ຈະອະນຸຍາດໃຫ້ບຸກຄົນທີ່ມີສິດຂີ່ລົດເມ RIPTA ໄດ້ໃນ ລາຄາຫຼຸດໃນລະຫວ່າງຊົ່ວໂມງທີ່ມີຄົນຂີ່ບໍ່ຫຼາຍ. ຊົ່ວໂມງທີ່ມີຄົນຂີ່ບໍ່ຫຼາຍແມ່ນ:

ວັນທຳມະດາ: ກ່ອນ 7:00 ໂມງເຊົ້າ; ລະຫວ່າງ 9:00 ໂມງເຊົ້າ ຫາ 3:00 ໂມງແລງ; ແລະ ຫຼັງຈາກ 6:00 ໂມງແລງ.

ວັນເສົາ, ວັນອາທິດ ແລະ ວັນພັກ: ພົດມື້.

ເງື່ອນໄຂກຳນົດການໄດ້ຮັບສິດຂຶ້ນກັບລາຍຮັບ

ບຸກຄົນທີ່ຈະມີສິດໄດ້ບັດຂີ່ລົດເມແບບບໍ່ຈຳກັດເວລາ ຫຼື ບັດຂີ່ລົດເມແບບຈຳກັດເວລາ ແມ່ນຈະຂຶ້ນກັບ ລາຍຮັບຂອງບຸກຄົນນັ້ນ. ບັດຂີ່ລົດເມແບບບໍ່ຈຳກັດເວລາຈະມີໃຫ້ກັບບຸກຄົນຜູ້ມີສິດ ເຊິ່ງກໍຄືຜູ້ທີ່ມີລາຍຮັບ ຕໍ່າກວ່າລະດັບການທົດສອບຄ່າສະເລ່ຍຂອງລາຍຮັບ ທີ່ຫ້ອງການບໍລິຫານສຸຂະພາບ ແລະ ມະນຸດ (Executive Office of Health and Human Services ຫຼື EOHHS) ຂອງລັດໂຮດໂອແລນກຳ ນົດ. ລະດັບການທົດສອບຄ່າສະເລ່ຍແມ່ນປະຈຸບັນກຳນົດໄວ້ທີ່ 200% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງ ລັດຖະບານກາງ.² ບັດຂີ່ລົດເມແບບຈຳກັດເວລາຈະມີໃຫ້ກັບບຸກຄົນຜູ້ມີສິດ ເຊິ່ງກໍຄືຜູ້ທີ່ມີລາຍຮັບສູງກວ່າລະ ດັບການທົດສອບຄ່າສະເລ່ຍ.

ເພື່ອທີ່ຈະໄດ້ຮັບຄັດເລືອກ ໃຫ້ໄດ້ບັດຂີ່ລົດເມແບບບໍ່ຈຳກັດເວລາ, ບຸກຄົນທີ່ມີສິດຕ້ອງປະກອບຄຳຮ້ອງ ການໄດ້ຮັບສິດຈາກລາຍຮັບ (Income Eligibility Application) ຢູ່ໃນເອກະສານປະກອບ C ທີ່ຄັດຕິດມາພ້ອມເອກະສານສະບັບນີ້.

ຄ່າໂດຍສານລາຄາຫຼຸດສຳລັບຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ

ບຸກຄົນຜູ້ທີ່ເດີນທາງຮ່ວມກັບ ແລະ ຊ່ວຍບຸກຄົນທີ່ມີສິດ ເຊິ່ງເປັນຜູ້ຕາບອດ ຫຼື ຜູ້ທີ່ໃຊ້ລົດລີ້ຈະມີເງື່ອນໄຂ ໄດ້ຮັບຄ່າໂດຍສານໃນລາຄາຫຼຸດ. ບັດຂີ່ລົດເມທີ່ອອກໃຫ້ກັບຜູ້ຕາບອດ ຫຼື ຜູ້ໃຊ້ລົດລີ້ແມ່ນຈະລະບຸວ່າ ຜູ້ ທີ່ໄປຮ່ວມກັບ ແລະ ຜູ້ທີ່ຊ່ວຍບຸກຄົນເຫຼົ່ານັ້ນຈະມີສິດໄດ້ຮັບຄ່າໂດຍສານໃນລາຄາຫຼຸດ.

¹ ເຖິງແນວໃດກໍຕາມ, ຈະບໍ່ມີການຫຼຸດຄ່າບັດຂີ່ລົດເມໃນເສັ້ນທາງບໍລິການພິເສດ ຫຼື ເສັ້ນທາງທີ່ມີຄົນຫຼາຍ ຕາມທີ່ທາງ RIPTA ກຳນົດໄວ້.

² ໝາຍເຫດ: ລະດັບນີ້ແມ່ນອາດມີການປ່ຽນແປງໄດ້. ນອກຈາກນັ້ນ, RIPTA ຂໍສະຫງວນສິດທີ່ຈະຖືກເງື່ອນໄຂກຳ ນົດລາຍຮັບສຳລັບໂຄງການພິເສດ ຫຼື ເຮັດສັນຍາທີ່ອາດຈະສະໜອງບັດຂີ່ລົດເມທີ່ອາດຈະມີຄວາມແຕກຕ່າງທາງດ້ານນະໂຍ ບາຍຈາກໂຕນີ້. ບໍ່ມີສັນຍາ ຫຼື ການຖືກອັນໃດທີ່ອາດຈະມີຜົນກະທົບຕໍ່ຂໍ້ບັນຍັດຕ່າງໆກ່ຽວກັບການໃຊ້ບັດຂີ່ລົດເມ.

ການສະໝັກຂັບຂີ່ລົດເມລາຄາຫຼຸດ

ການສະໝັກຂັບຂີ່ລົດເມລາຄາຫຼຸດແມ່ນສະໝັກໄດ້ສາມທາງຄື:

1. ດາວໂຫຼດຈາກເວັບໄຊທ໌: ຈາກເວັບໄຊທ໌ RIPTA – www.ripta.com/buspassprogram.
2. ຂໍຜ່ານທາງໂທລະສັບ: ໂທຫາຝ່າຍບໍລິການລູກຄ້າ RIPTA ໄດ້ທິໝາຍເລກ 401-781-9400.
3. ໄປຂໍດ້ວຍຕົວເອງ: ໄດ້ທີ່ທ້ອງການ RIPTA ID, ຢູ່ທີ່ 1 Kennedy Plaza, Providence RI 02903 (ວັນຈັນ-ພະຫັດ, 9 ໂມງເຊົ້າ ຫາ 4 ໂມງແລງ); ຫຼື ໂຕະຂໍ້ມູນ RIPTA, ຢູ່ທີ່ 705 Elmwood Avenue, Providence RI 02907 (ວັນຈັນ-ສຸກ, 9 ໂມງເຊົ້າ ຫາ 4 ໂມງແລງ)

ອາດຈະສົ່ງຄໍາຮ້ອງດ້ວຍຕົນເອງໄດ້ທີ່ທ້ອງການ RIPTA ຕາມທີ່ຢູ່ຂ້າງເທິງ ຫຼື ສົ່ງທາງໄປສະນີຫາທ້ອງການ Elmwood Avenue.

ການແລ່ນຄໍາຮ້ອງ

ພະນັກງານ RIPTA ຈະຍືນຍັນຂໍ້ມູນທີ່ປະກອບມາຢູ່ໃນຄໍາຮ້ອງ ແລະ ແຈ້ງຜົນໃຫ້ຜູ້ສະໝັກຮັບຊາບພາຍໃນ 21 ວັນເຮັດວຽກ. ຜູ້ສະໝັກທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸມັດໃຫ້ໄດ້ຮັບຂັບຂີ່ລົດເມລາຄາຫຼຸດຈະໄດ້ຮັບການນັດໝາຍເວລາມາຖ່າຍຮູບຕິດບັດ ແລະ ຮັບເອົາບັດຂີ່ລົດເມ. ຖ້າຜູ້ສະໝັກມີບັດຂີ່ລົດເມລາຄາຫຼຸດໃບເກົ່າທີ່ອອກໃຫ້ຫຼັງວັນທີ 1 ມັງກອນ 2013, ກໍ່ຈະບໍ່ມີການເກັບຄ່າອອກບັດໃໝ່ນໍາ. ຖ້າຜູ້ສະໝັກມີບັດເກົ່າທີ່ອອກໃຫ້ກ່ອນວັນທີ 1 ມັງກອນ 2013, ຈະມີການເກັບຄ່າບໍລິຫານອອກບັດ \$10.00, ເຊິ່ງຈະຕ້ອງຈ່າຍເປັນເງິນສົດ, ໃບສັ່ງຈ່າຍເງິນ ຫຼື ດ້ວຍວິທີການຈ່າຍແບບອື່ນໆທີ່ທາງ RIPTA ກຳນົດໃນອະນາຄົດ. ບຸກຄົນຕ່າງໆຕ້ອງສະແດງບັດປະຈຳຕົວທີ່ມີຮູບພາບທີ່ໃຊ້ການໄດ້ (ເຊັ່ນ: ໃບອະນຸຍາດຂັບຂີ່, ໜັງສືຜ່ານແດນ ຫຼື ບັດປະຈຳຕົວອື່ນໆທີ່ລັດຖະບານອອກໃຫ້ທີ່ເປັນທີ່ຍອມຮັບໄດ້) ເພື່ອຮັບເອົາບັດ.

ການຕໍ່ອາຍຸບັດໃໝ່

ບັດຂີ່ລົດເມຈະໃຊ້ໄດ້ເປັນເວລາສອງປີ. ຫຼັງຈາກບັດໝົດອາຍຸ, ຜູ້ຖືບັດຂີ່ລົດເມຕ້ອງໄດ້ຂໍບັດໃໝ່ຕາມຂໍ້ກຳນົດຂອງໂຄງການນີ້. ເຖິງແນວໃດກໍຕາມ, RIPTA ສະຫງວນສິດທີ່ຈະຫຼຸດ ຫຼື ເພີ່ມໄລຍະເວລາ ທີ່ບັດຂີ່ລົດເມຈະນຳໃຊ້ໄດ້.

ການປ່ຽນແທນບັດຂີ່ລົດເມ

ການຂໍປ່ຽນບັດຂີ່ລົດເມທີ່ເສຍ ຫຼື ຖືກລັກແມ່ນຕ້ອງໄດ້ຂໍດ້ວຍຕົວເອງ. ບັດຂີ່ລົດເມທີ່ມີຄວາມເສຍຫາຍ ແມ່ນຕ້ອງໄດ້ສົ່ງຄືນໃຫ້ກັບ RIPTA ເພື່ອຂໍບັດໃໝ່ແທນ. ຈະມີການເກັບຄ່າອອກບັດໃໝ່ \$20.

ຄ່າໂດຍສານທີ່ນຳໃຊ້ໄດ້

ບັດຂີ່ລົດເມທີ່ອອກໃຫ້ພາຍໃຕ້ໂຄງການນີ້ ແມ່ນນຳໃຊ້ໄດ້ພຽງແຕ່ເພື່ອຈຸດປະສົງຂອງການກຳນົດເງື່ອນໄຂສຳລັບຄ່າໂດຍສານລາຄາຫຼຸດເທົ່ານັ້ນ. ຄ່າໂດຍສານທີ່ຜູ້ຖືບັດຈ່າຍໄປແລ້ວ ແມ່ນອາດຈະມີການປ່ຽນແປງໄດ້ ໂດຍອີງຕາມການປ່ຽນແປງຄ່າໂດຍສານໃດໜຶ່ງທີ່ທາງ RIPTA ວາງອອກ.

ການໃຊ້ບັດຂີ່ລົດເມ RIPTA

ບັດຂີ່ລົດເມທຸກໃບທີ່ອອກພາຍໃຕ້ໂຄງການນີ້ ຕ້ອງໄດ້ເກັບຮັກສາໄວ້ໃນການຄອບຄອງຂອງຜູ້ໄດ້ຮັບຄັດເລືອກຕະຫຼອດເວລາ ໃນຂະນະທີ່ກຳລັງໃຊ້ບໍລິການຂອງ RIPTA. ບັດຂີ່ລົດເມ RIPTA ເປັນບັດອີເລັກໂທຣນິກ ແລະ ຕ້ອງລົງທະບຽນຢູ່ຜູ້ເກັບຄ່າໂດຍສານ ເພື່ອໃຫ້ໄດ້ຮັບການຍອມຮັບ. ຄົນຂັບລົດເມມີສິດກວດສອບບັດທີ່ມີຮູບຂອງຜູ້ນຳໃຊ້.

ການໃຊ້ບັດຂີ່ລົດເມ RIPTA ທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງ

RIPTA ສະຫງວນສິດທີ່ຈະຍຶດ ຫຼື ຖອນບັດຂີ່ລົດເມໃດໜຶ່ງທີ່ມີການນຳໃຊ້ບໍ່ຖືກຕ້ອງຄືນໄດ້. ການນຳໃຊ້ທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງປະກອບດ້ວຍ:

- ການໃຊ້ບັດຂີ່ລົດເມທີ່ໝົດອາຍຸ
- ການໃຊ້ບັດຂີ່ລົດເມຂອງຜູ້ອື່ນ
- ການເຮັດໃຫ້ບັດຂີ່ລົດເມມີຮອຍຕຳນິ
- ການໃຊ້ບັດຂີ່ລົດເມຮ່ວມກັນ ຫຼື ການຂາຍບັດຂີ່ລົດເມ
- ການໄດ້ບັດຂີ່ລົດເມມາໂດຍບໍ່ຖືກຕ້ອງ ຫຼື ໂດຍການສໍ້ໂກງ

ບຸກຄົນໃດກໍ່ຕາມທີ່ນຳໃຊ້ບັດຂີ່ລົດເມຂອງຕົນເອງໄປໃນທາງທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງ ແມ່ນອາດຈະຖືກງົດໄປຈາກໂຄງການເປັນໄລະຍະເວລາເຖິງໜຶ່ງປີ, ຫຼັງຈາກນັ້ນບຸກຄົນດັ່ງກ່າວຈິ່ງອາດຈະສະໝັກຄືນໃໝ່ໄດ້. ຫາກຍັງມີການນຳໃຊ້ບັດຖືກຕ້ອງອີກໃນຄັ້ງຕໍ່ໄປ ແມ່ນຈະມີຜົນໃຫ້ມີການຖອນບັດຂີ່ລົດເມຂອງບຸກຄົນດັ່ງກ່າວນັ້ນໄປຢ່າງຖາວອນ ແລະ ຖືກຕັດສິດອອກໄປຈາກໂຄງການ.

ການອຸທອນ

ບຸກຄົນໃດໜຶ່ງອາດຈະເລືອກຍື່ນອຸທອນໄດ້ ຖ້າຄຳຮ້ອງຂອງຜູ້ກ່ຽວຖືກປະຕິເສດ ຫຼື ບັດຂີ່ລົດເມຂອງຜູ້ກ່ຽວຖືກຍຶດ ຫຼື ຖືກຖອນຄືນ. ສາມາດໃຫ້ຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ ຫຼື ບອກເຫດຊັດຂອງໃດໜຶ່ງເປັນການອຸທອນສ່ວນໜຶ່ງໄດ້. ຈະຕ້ອງຍື່ນຄຳອຸທອນເປັນລາຍລັກອັກສອນພາຍໃນ 20 ວັນເຮັດວຽກໃຫ້ແກ່:

ຜູ້ຈັດການຝ່າຍບໍລິການລູກຄ້າ RIPTA, ໂຄງການບັດຂີ່ລົດເມ, ທີ່
705 Elmwood Avenue, Providence RI 02907

ຜູ້ຈັດການຝ່າຍບໍລິການລູກຄ້າຈະກວດຄືນທຸກເອກະສານກ່ຽວຂ້ອງ, ສືບສວນເລື່ອງ, ປຶກສາກັບຝ່າຍອື່ນຕາມທີ່ຈຳເປັນ ແລະ ຕັດສິນພາຍໃນ 21 ວັນເຮັດວຽກ ຫຼັງຈາກໄດ້ຮັບໜັງສືອຸທອນ.